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Z Á P I S 

z 20. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 20. října 2016 

od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

 63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS PČR) 

                                        24 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

      JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 

   4 zástupci ředitelky MHMP 

                                         28 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                    15 ředitelů organizací 

              20 zástupců tisku 

                3 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 

                4 hosté 

 

CELKEM přítomných: 160 osob 

 
 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Petr Prchal 

 

 

Ing. Mgr. Irena Ropková 

 

 

RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. – od 18,00  hodin 

 

 

Tomáš Jílek – od 18,47 hodin 

          

 

 
          20. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájila primátorka hl. m. Prahy v 9,13 hodin.   

 

 

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  

schopno se usnášet. 

        Předsedající primátorka hl. m. Prahy konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

se zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím řádem 

Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a připomněla, především 

občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 

internetové stránky www.praha.eu. 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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        Primátorka hl. m. Prahy přítomné informovala, že Ministerstvo vnitra ČR prověřilo podněty 

předsedkyně kontrolního výboru Zastupitelstva JUDr. Janderové a člena ZHMP Michálka ve věci 

údajně nezákonného rozhodnutí nesvolat mimořádné jednání Zastupitelstva HMP po zpětvzetí části 

podpisů členů ZHMP původně podepsaných pod žádostí o svolání takového jednání. Ministerstvo 

vnitra ČR konstatovalo, že způsob ověření zpětvzetí podpisů považuje za naprosto dostatečný a že 

se primátorka hl. m. Prahy nedopustila jakéhokoliv porušení zákona, když na základě zpětvzetí 

žádosti části členů Zastupitelstva HMP nesvolala mimořádné jednání Zastupitelstva HMP. Zároveň 

primátorka hl. m. Prahy uvedla, že všichni kritici a samozvaní vykladači zákona o hl. m.  Praze by 

měli ve světle závěrů Ministerstva vnitra ČR zvážit, zda napříště budou v obdobných situacích 

formulovat svá tvrzení tak jednoznačně a s tak negativním odsudkem vůči primátorce hl. m. Prahy, 

jak to proběhlo na minulém jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Alexandra Udženija a Ing. Karel Grabein Procházka. 

         
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: Ing. Ondřej Prokop 

členové:    PhDr. Lukáš Kaucký 

                 Mgr. Jan Čižinský 

                 Ing. Ondřej Martan 

                 Ing. Pavel Richter 

                 Petr Šimůnek 

                 Adam Zábranský 

                 Ing. Eva Vorlíčková 

 

tajemník a současně člen výboru: JUDr. Tomáš Havel, odbor LEG MHMP 

PRO:  61     PROTI:  0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

   Předsedající primátorka hl. m. Prahy uvedla, že Rada HMP na svém jednání dne 11. 10. 2016 

stanovila „Návrh programu jednání 20. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy“, který obdrželi členové 

ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy 

způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále 

konstatovala, že v úterý dne 18. 10. 2016 na svém jednání Rada HMP původní návrh programu 

doplnila o několik materiálů k projednání či k informaci. Dále uvedla, že upravený návrh programu 

obdrželi členové ZHMP e-mailem, a to včetně tisků, které byly v elektronické podobě následně 

zpřístupněny též občanům. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: náměstek primátorky Dolínek, náměstkyně Kislingerová, 

náměstkyně Kolínská, radní Grabein Procházka, radní Hodek, radní Plamínková. 

 
    Primátorka hl. m. Prahy uvedla, že konečnou verzí návrhu programu tak, jak jej ve smyslu 

zákona o hl. m. Praze stanovila Rada HMP, tedy verzí návrhu programu tohoto zasedání, o kterém 

bylo jednáno, byl dokument, který se nazýval „Upravený návrh programu 20. jednání Zastupitelstva 

hl. m. Prahy“.  
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V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP:  

Ing. arch. Josef Smutný, Mgr. Jiří Š. Cieslar, Ondřej Lebeda, Ing. Adam Scheinherr, Ph.D., Ing. 

arch. Filip Foglar, Bc. Jaroslav Dědič, Ing. Aleš Moravec – Občaná za svá práva. 

 

V diskusi k upravenému návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Michálek, Nouza, 

Humplík, Bellu, Martan, Doležal, Udženija, Semelová, Bříza, Čižinský, Ferjenčík, Hrůza, Novotný V., 

radní Plamínková, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Jílek, náměstkyně primátorky 

Kolínská, Hudeček, Hujová, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický. 

 

člen ZHMP Ferjenčík – faktická - reagoval na argumenty členky ZHMP Udženija dle přijatého 

usnesení pražské výkonné rady ODS a klubu členů ZHMP za ODS ze dne 4. 2. 2016 

k Metropolitnímu plánu 

 

Hlasování o prodloužení vystoupení náměstkyně primátorky Kolínské: 

Pro: 42 Proti: 6  Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

člen ZHMP Jílek – technická + faktická – k diskusnímu příspěvku náměstkyně primátorky Kolínské 

konstatoval nejasnost návrhu 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Hudečka na neomezený čas pro svůj diskusní příspěvek: 

Pro: 27 Proti: 3  Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

Přestávka 10,57 – 11,30 hodin 

 

 

Hlasování o předložených návrzích: 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Hujové – zařadit bod „Omluva MČ Praha 3 za mocenskou šikanu 

ve věci Nákladového nádraží Žižkov od náměstkyně primátorky Kolínské a člena ZHMP 

Stropnického“ jako bod poř. č. 1 

PRO:    25 PROTI:  7  ZDR. 16 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Michálka – zařadit bod „K důvodu neplnění usnesení Zastupitelstva 

hl. m. Prahy o pravidlech obsazování dozorčích rad a jiných orgánů městských společností a o 

vlastnické politice“ jako bod poř. č. 1 

PRO:  25   PROTI: 1   ZDR. 21 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Jílek – technická – požádal o čtení celých předložených návrhů, aby bylo zřejmé, o čem 

se hlasuje 

 

náměstkyně primátorky Kolínská – technická – vyjádřila se ke svému předloženému a poté 

staženému návrhu 

 

člen ZHMP Novotný V. – technická – ke svému procedurálnímu návrhu, který předložil 
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Procedurální návrh člena ZHMP Novotného V. – zařadit stažený návrh náměstkyně primátorky 

Kolínské jako bod poř. č. 1 

 PRO:  26   PROTI:  4  ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Novotného V. – zařadit bod „K problematice Výstaviště Praha“ jako 

bod poř. č. 25 

PRO:  30   PROTI:  0  ZDR. 27 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka – zařadit bod „Výběrové řízení na vánoční trhy“ jako bod 

poř. č. 6  

PRO:  29   PROTI: 1   ZDR. 24 

    

člen ZHMP Novotný V. – technická – k předloženému návrhu člena ZHMP Jílka 
 

člen ZHMP Michálek – zpochybnil předchozí hlasování z důvodu nejasnosti, o jakém návrhu se 

hlasovalo  

 

Předsedající primátorka hl. m. Prahy prohlásila hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka na 

zařazení bodu „Výběrové řízení na vánoční trhy“ za zmatečné. 

 

člen ZHMP Jílek – technická – vyjádřil se ke svému předloženému návrhu 

 

člen ZHMP Ferjenčík – technická – požádal o oddělené hlasování o návrhu člena ZHMP Jílka, 

reagovala primátorka hl. m. Prahy a člen ZHMP Jílek 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Jílka  – zařadit bod „Projednání chaosu v IPR po zásahu již  

druhého nekompetentního náměstka za Stranu zelených“ jako bod poř. č. 1 

PRO: 22    PROTI: 12   ZDR. 23 

Nebylo přijato. 

 

Druhé hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka – zařadit bod „Výběrové řízení na vánoční trhy“ 

jako bod poř. č. 6  

PRO:  30   PROTI: 1   ZDR. 26 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nouzy – přeřadit bod 2 z bloku informací, tisk Z – 4800 „Ke stavu 

přípravy stavby č. 511 Pražského okruhu“ do projednání a změnit původní název na znění: 

„Dostavba silničního okruhu kolem Prahy, zejména stavby 511“ 

PRO:  29    PROTI:  0  ZDR. 24  

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Hrůzy – zařadit bod „Výpověď smlouvy s Veolií“ jako bod poř. č. 2 

PRO:  28    PROTI:  1  ZDR.  20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Ferjenčíka – (osvojil si návrh občana Adama Scheinherra) na 

zařazení bodu „Posouzení důvodů odvolání ředitele IPRu“ jako bodu pod poř. č. 1 

PRO:  26   PROTI:  1  ZDR. 28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Břízy – zařadit bod „Podpora dostavby východní části městského 

okruhu v úseku Pelc – Tyrolka směrem Štěrboholská radiála“ jako bod poř. č.  4 

PRO:  30   PROTI:  1  ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Michálek – technická – vyjádřil se k předloženému návrhu členky ZHMP Semelové ve 

věci přeřazení tisku Z – 4800 z bloku informací k projednání, poté se vyjádřila ještě členka ZHMP 

Semelová 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – přeřadit bod č. 2 z bloku informací, tisk Z – 4800 „Ke 

stavu přípravy stavby č. 511 Pražského okruhu“ k projednání jako bod poř. č. 1 

PRO:  29   PROTI:  0  ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – zařadit bod „Informace o situaci v dopravě po 

zavedení parkovacích zón v některých městských částech“ jako bod poř. č. 2 

PRO:  30   PROTI:  0  ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Semelové – přeřadit bod č. 2 z bloku informací, tisk Z – 4800 „Ke 

stavu přípravy stavby č. 511 Pražského okruhu“ k projednání jako bod poř. č. 1  

O tomto návrhu bylo opětovně hlasováno omylem, správně mělo být hlasováno o návrhu členky 

ZHMP Semelové – zařadit bod „Informace o stavu příprav Metropolitního plánu“  

PRO:  30   PROTI:  0  ZDR.  21 

Nebylo přijato.  

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija -  zařadit bod „„Aktuální informace o Metropolitním plánu 

a další postup přípravy“  

PRO:    30 PROTI:  0  ZDR. 22 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Bellu – zařadit bod „„Návrh na odvolání radní pro územní rozvoj 

Petry Kolínské“ jako bod poř. č. 1 

PRO:  22   PROTI:  20  ZDR. 13 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Humplíka – zařadit bod „Doprava v Praze – aktuální situace“ jako 

bod poř. č. 3 

PRO:  30   PROTI:  0  ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Nouza – vyjádřil se k první části svého předloženého návrhu, která se týkala „Odvolání 

náměstkyně primátorky Kolínské“ a na základě shody s již hlasovaným návrhem nepožadoval o této 

části svého návrhu hlasovat 

 

Hlasování o druhé části návrhu člena ZHMP Nouzy – zařadit bod „Žádost Zastupitelstva HMP na 

Radu HMP o odebrání kompetence územního rozvoje a územního plánu náměstkyni primátorky 

Kolínské“ 

PRO:  22   PROTI:  10  ZDR. 24 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského – zařadit bod poř. č. 29 „K petici „za vyhlášení veřejné 

architektonické soutěže na podobu nových stanic metra D, za prověření a zveřejnění zadávacích 

podmínek výběrových řízení a smluvní dokumentace ohledně projektování, výstavby a užívání 

prostorů metra, za vyhotovení analýzy stávajícího stavu metra z hlediska jeho architektonických a 

uměleckých hodnot, včetně navržení způsobu jejich ochrany, a zařazení níže uvedených bodů na 

jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy" jako pevný bod na 17.00 hodin 

PRO:  33   PROTI:  0  ZDR. 2 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  33 PROTI:  30 ZDR. 0 

Bylo přijato. 
 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

  1/1 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.9/13 ze dne 10. 9. 2015 k uzavření smlouvy o zřízení 

služebností inženýrských sítí 

 

  TISK:        Z – 4537 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  37            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/1 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven kontrolní termín na termín 25. 10. 2016. 



7 

 

 

  1/2 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.9/16 ze dne 10.9.2015 k uzavření smlouvy o zřízení 

služebností inženýrských sítí 

 

  TISK:        Z – 4538 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/2 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven kontrolní termín na termín 25. 10. 2016. 

 

  2/1 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových a běžných výdajů v kapitole 03 Doprava za účelem zajištění 

velkoplošných oprav chodníků na území hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4759 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/3 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Hrůza. 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátorky Dolínek, který reagoval na diskusní příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  2/2 

   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k přidělení mimořádných finančních prostředků v oblasti sportu a tělovýchovy 2016 

 

  TISK:        Z – 4697 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/4 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven původní termín na 25. 10. 2016. 

 

   3/1 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na změnu účelu části investiční dotace poskytnuté městské části Praha - Koloděje z rozpočtu 

hl. m. Prahy na rok 2016 

 

  TISK:        Z – 4660 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   41           PROTI:   1        ZDRŽEL SE:    9 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/5 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kislingerová, která reagovala na příspěvek 

z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   3/2 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na změnu účelu části dotace poskytnuté MČ Praha 2 a MČ Praha 5 v roce 2015 a 2016 z 

finančních prostředků obdržených jako odvod z loterií dle § 41i odst. 1 písm. b) zákona č. 202/1990 

Sb., o loteriích a jiných podobných hrách, ve znění zákona č. 458/2011 Sb. 

 

  TISK:        Z – 4698 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/6 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   4/1 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace městské části Praha - Klánovice na vrub kapitoly 1016 

- rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP z rozpočtu hlavního města Prahy 

 

+ výměna usnesení  

 

  TISK:        Z – 4778 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:     0      ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/7 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   4/2 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy obdržených jako odvod z loterií 

dle § 41i odst. 1 písm. b) zákona č. 202/1990 Sb., o loteriích a jiných podobných hrách, ve znění 

zákona č. 458/2011 Sb., v období od 1.5.2016 do 30.9.2016 

 

  TISK:        Z – 4768 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Semelová, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová, náměstek primátorky Dolínek, Čižinský, náměstkyně primátorky Kolínská, Udženija, 
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Ferjenčík, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku 

ZHMP Mirovský, Zábranský, Humplík, Manhart 

 

 

Ve 12.30 hodin zahájila primátorka hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 
 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

Po skončení bodu „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP“ byl zahájen bod „Dotazy, 

připomínky a podněty členů ZHMP“.  

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  
 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
 

Po ukončení bodu „Dotazů, připomínek a podnětů členů ZHMP“ byla předsedající primátorkou hl. m. 

Prahy vyhlášena přestávka. 

 

Přestávka 13,32 – 14,43 hodin 

 

Po ukončení přestávky bylo pokračováno v projednávání bodu: 

   4/2 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelových dotací městským částem hl. m. Prahy obdržených jako odvod z loterií 

dle § 41i odst. 1 písm. b) zákona č. 202/1990 Sb., o loteriích a jiných podobných hrách, ve znění 

zákona č. 458/2011 Sb., v období od 1.5.2016 do 30.9.2016 

 

  TISK:        Z – 4768 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/8 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Nacher, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Čižinský, Manhart, Michálek. 

V rámci diskuse vystoupil ředitel odboru LEG MHMP JUDr. Tomáš Havel. Dále vystoupili tito 

členové ZHMP: předseda výboru pro sport a volný čas ZHMP Lébl, Humplík, předseda výboru 

finančního ZHMP Ludvík. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro sport a volný čas ZHMP Lébla na ukončení diskuse: 

Pro: 39 Proti: 2 Zdr. 13 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   4/3 

   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelových investičních dotací z rozpočtu vl. hl. m. Prahy městským částem      

hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4655 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/9 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   5 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k Aktualizaci č. 2 Zásad územního rozvoje hl.m. Prahy ve vztahu k soudně zrušené železniční trati 

Praha - Bystřice u Benešova/Benešov 

 

  TISK:        Z – 4755 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/10 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., Ferjenčík.  

 

K diskusnímu příspěvku člena ZHMP Ferjenčíka vystoupil Ing. Martin Čemus - pověřený řízením 

odboru územního rozvoje MHMP a vedoucí oddělení pořizování celoměstských dokumentů.  

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvky 

z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/1 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 3 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4716 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/11 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hujová, Ferjenčík, Nouza, náměstkyně primátorky Kolínská. 

V rámci diskuse vystoupil Ing. arch. Kamil Kubiš – náměstek ředitele IPR Praha pro územní 

plánování. Dále v diskusi vystoupil předseda výboru pro územní rozvoj a plán ZHMP Slezák. 

 

Protinávrh člena ZHMP Ferjenčíka – změnit v bodě II. „neschvaluje pořízení změn vlny 10….“ na 

text ve znění: „schvaluje……“ 

Pro: 3 Proti: 11 Zdr. 30 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/2 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 7 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4720 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    47          PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  7   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/12 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 

 

Návrh člena ZHMP Ferjenčíka na oddělené hlasování o bodu II. „schvaluje pořízení změn vlny 

10…..“   

Pro: 35 Proti: 2 Zdr. 14 

Bylo přijato. 
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Návrh člena ZHMP Ferjenčíka na oddělené hlasování o bodu III. „neschvaluje pořízení změn vlny 

10….“ 

Proti: 47 Proti: 0  Zdr. 6 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/3 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 9 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4722 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   55           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/13 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Josef Hladík. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Doležal. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/4 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 10 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4723 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  52            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/14 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/5 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 13 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4726 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  55            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/15 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 

 

Návrh člena ZHMP Ferjenčíka na oddělené hlasování o změně č. 396, uvedené v tabulce přílohy č. 

4 doporučené ke schválení 

Pro: 50 Proti: 2 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Ferjenčíka na oddělené hlasování o změně č. 411, uvedené v tabulce přílohy č. 

4 doporučené ke schválení 

Pro: 53 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/6 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 14 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4727 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nouza, Ferjenčík, Doležal. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/7 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 16 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4729 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/17 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, Hrůza, náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Návrh člena ZHMP Ferjenčíka na oddělené hlasování o změně č. 443, uvedené v příloze č. 4 

doporučené ke schválení 

Pro: 44 Proti: 3  Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Ferjenčíka na oddělené hlasování o změně č. 508, uvedené v příloze č. 4 

doporučené ke schválení 

Pro: 45 Proti: 5  Zdr. 2  

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvky 

z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/8 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změny vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 499 (MČ Praha 12, MČ Praha - 

Velká Chuchle, MČ Praha - Zbraslav; realizace přírodě blízkých protipovodňových opatření a 

zkapacitnění koryta toku pro provádění zvýšených vodních stavů, přeložka VTL plynovodu) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4736 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   52           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/18 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/9 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změny vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 17 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4730 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   1  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/19 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/10 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 19 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4732 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   6  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/20 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupil Pavel Žďárský - starosta MČ Praha 19.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Švarc. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Čemus – 

pověřený řízením odboru územního rozvoje MHMP a vedoucí oddělení pořizování celoměstských 

dokumentací. Dále v diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher. 

Poté vystoupil JUDr. Tomáš Havel - ředitel odboru LEG MHMP. V diskusi dále vystoupili tito členové 

ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, náměstkyně primátorky Kolínská,  

Michálek, Nouza, předseda výboru pro územní rozvoj a plán Slezák, Doležal, Ferjenčík, Hudeček, 

Svoboda, Jílek. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nachera na ukončení diskuse 

Pro: 35 Proti: 3  Zdr. 10 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvky 

z diskuse. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Švarce - do bodu „III. neschvaluje pořízení změn vlny 10…..“ 

přidat podbod ve znění: „a) souhlasí s vyřazením změny 463 z přílohy číslo 5 a s přerušením jejího 

projednávání“ 

Pro: 34 Proti: 12 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   6/11 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 20 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4733 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/21 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/12 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k odmítnutí nekompletních podnětů na pořízení změn ÚP SÚ hl.m. Prahy pořizovatelem 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4747 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0     Zmatečné 
   DRUHÉ HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:               47                        0                                 0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

člen ZHMP Michálek – technická – k hlasování o usnesení, požádal o prohlášení hlasování za 

zmatečné 

 

Hlasování o znovuotevření diskuse 

Pro: 46  Proti: 1  zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. Na jeho vystoupení reagovala náměstkyně primátorky 

Kolínská a Ing. Martin Čemus – pověřený řízením odboru územního rozvoje MHMP a vedoucí 

oddělení pořizování celoměstských dokumentací. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   6/13 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změny vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy pro podnět č. 515 (sídelní útvar hl.m. Prahy; 

změna závazné textové části ÚP) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4738 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:    0       ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/14 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1761/07 (Praha 18; výstavba prodejen 

a úprava parkové zeleně) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 2893A 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 

 

V diskusi vystoupil Mgr. Ivan Kabický – starosta MČ Praha 18.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, 

protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, předseda výboru pro dopravu ZHMP 

Stropnický. V rámci diskuse členů ZHMP vystoupil znovu Mgr. Ivan Kabický – starosta MČ Praha 

18. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátorky Kolínská, Jílek, Udženija, 

Dlouhý, Doležal, předseda výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost 

ZHMP Haramul, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher.  

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro životní prostředí, infrastrukturu a technickou vybavenost 

ZHMP Haramula na ukončení diskuse 

Pro: 30 Proti: 5 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 
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V 17 hodin bylo přerušeno projednávání bodu pod poř. č. 6/14, Z – 2893A a bylo přistoupeno 

k projednávání bodu 29, který byl zařazen na projednání na pevný čas 17.00 hodin. 

   29 

   

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k petici „za vyhlášení veřejné architektonické soutěže na podobu nových stanic metra D, za prověření a 

zveřejnění zadávacích podmínek výběrových řízení a smluvní dokumentace ohledně projektování, 

výstavby a užívání prostorů metra, za vyhotovení analýzy stávajícího stavu metra z hlediska jeho 

architektonických a uměleckých hodnot, včetně navržení způsobu jejich ochrany, a zařazení níže 

uvedených bodů na jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy" 

 

  TISK:        Z – 4708 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/24 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupil Ing. arch. Petr Kučera – zástupce petičního výboru iniciativy Metro D jinak. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek, Profant, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, Čižinský, náměstek primátorky Dolínek, Semelová, 

náměstkyně primátorky Kolínská, Doležal, Jílek, Udženija, Novotný V., Nouza, Hrůza, Zábranský, 

předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 

ZHMP Kaplický Fuchsová, Manhart 

 

člen ZHMP Jílek požádal do zápisu, že doufá, že vedení Dopravního podniku je natolik zodpovědné, 

že velmi striktně odmítne změkčování jakýchkoliv norem, zasahujících do bezpečnosti. 

 

Procedurální návrh radního Wolfa na pokračování jednání i po 19 hodině 

Pro: 34 Proti: 2  Zdr. 14 

Bylo přijato. 

 

Přestávka 18,11 – 18,34 hodin 

 

Po ukončení přestávky závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP 

Janderová, která reagovala na příspěvky z diskuse. 

 

 

Protinávrh člena ZHMP Profanta – do původního textu usnesení vložit bod ve znění:  „ZHMP III. 

ukládá Radě HMP v koordinaci s IPR hl. m. Prahy vyhotovit analýzu stávajícího stavu pražského 

metra, jeho architektonických a uměleckých kvalit a navrhnout způsob jejich ochrany v případě 

chystaných rekonstrukcí. Zvážit možnost uvedení některých architektonických detailů uměleckých 

děl do původního stavu. Revidovat a sjednotit orientační a informační systém“  

Pro: 27 Proti: 0  Zdr. 4 

Nebylo přijato. 
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Protinávrh člena ZHMP Profanta – do původního textu usnesení vložit bod ve znění: „ZHMP IV. 

ukládá Radě HMP prověření a zveřejnění zadávacích podmínek všech předešlých výběrových 

řízení na projekt nových stanic metra od roku 1995, a to včetně vnitřních norem a smluvní 

dokumentace Dopravního podniku hl. m. Prahy s dodavateli jednotlivých částí. Prověřit smlouvy 

Dopravního podniku hl. m. Prahy ohledně reklamních a komerčních aktivit v prostorách metra.“ 

Pro: 12 Proti: 0  Zdr. 27 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   6/14 

   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na vydání změn vlny 07 (2.část) ÚP SÚ hl.m. Prahy - Z 1761/07 (Praha 18; výstavba prodejen 

a úprava parkové zeleně) 

 

+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 2893A 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    31          PROTI:  10         ZDRŽEL SE:  4   
 

 
   NEPŘIJATO                                                                                 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, náměstkyně primátorky Kolínská, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, předseda výboru pro legislativu, veřejnou správu, 

protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Nacher, předseda výboru pro správu majetku a majetkové podíly ZHMP Březina, Doležal, 

Ferjenčík, Švarc, předseda výboru finančního ZHMP Ludvík,  

 

Procedurální návrh předsedy výboru finančního ZHMP Ludvíka na ukončení diskuse 

Pro: 38 Proti: 2  Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Protinávrh člena ZHMP Ferjenčíka – v textu usnesení v bodě „II. schvaluje návrh změny vlny 07 

(2.část)…….“ Změnit původní text na nový text ve znění: „II. neschvaluje……..“ 

Pro: 15 Proti: 4 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení nebylo přijato. 
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    7 

   

radní Ropková 

v zastoupení náměstek primátorky Dolínek 

 

ke schválení Rámce pro podporu infrastruktury - přílohy Krajského akčního plánu vzdělávání v  

hl. m. Praze 

 

  TISK:        Z – 4771 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   4  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/25 

Materiál uvedl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Zábranský. 

 

Závěrečné slovo přednesl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek, který reagoval 

na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

    8 

   

radní Ropková 

v zastoupení náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola, Praha 5, Pod Radnicí 5 

 

  TISK:        Z – 4743 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/26 

Materiál uvedl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    9 

   

radní Ropková 

v zastoupení náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů v kap. 0416 na rok 2016 u škol, jejichž zřizovatelem jsou 

městské části hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4769 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/27 

Materiál uvedl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  10/1 

   

radní Ropková 

v zastoupení náměstek primátorky Dolínek 

 

ke schválení projektů v rámci 1. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  TISK:        Z – 4765 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/28 

Materiál uvedl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  10/2 

   

radní Ropková 

v zastoupení náměstek primátorky Dolínek 

 

ke schválení projektů v rámci 2. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

+ výměna přílohy č. 2 

 

  TISK:        Z – 4767 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/29 

Materiál uvedl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  10/3 

   

radní Ropková 

v zastoupení náměstek primátorky Dolínek 

 

ke schválení projektů v rámci 6. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  TISK:        Z – 4749 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/30 

Materiál uvedl v zastoupení radní Ropkové náměstek primátorky Dolínek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  11/1 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na uzavření soudního smíru 

 

  TISK:        Z – 4557 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  46            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/31 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  11/2 

   

radní Grabein Procházka 

 

Memorandum o vzájemné spolupráci 

 

  TISK:        Z – 4805 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  38            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/32 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Michal Vejsada, Milan Šimáček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Wolf, Hrůza, Manhart, předseda výboru pro výchovu a 

vzdělávání ZHMP Nacher, předseda výboru pro správu majetku a majetkové podíly ZHMP Březina, 

Ferjenčík, předseda výboru pro sport a volný čas ZHMP Lébl, Nouza, Svoboda, Bříza, předseda 

výboru pro legislativu, veřejnou správu, protikorupční opatření a informatiku ZHMP Mirovský, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nouzy k požadované přítomnosti Ing. Tomáše Peka, S. E.,  

1. zástupce starosty MČ Praha 10 při projednávání tohoto bodu 

Pro: 23 Proti: 1 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Předsedající primátorka hl. m. Prahy na žádost předsedy klubu ANO Haška a předsedy klubu TOP 

09 a nezávislých Novotného vyhlásila přestávku na 20 minut  

 

Přestávka 20,12 – 20,36 hodin 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Grabein Procházka, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Manharta – v příloze č. 1 k usnesení v textu preambule ve druhém 

odstavci změnit ve druhém řádku textu datum „dne 1.10.2014“ na nové datum „dne 8.10.2014“ a 

v čl. I. v bodě 3. změnit původní datum „do 31. 10. 2016…“ na nové datum „do 31. 12. 2016….“  

 

člen ZHMP Novotný V. – technická – ke ztotožnění se radního Grabein Procházky s návrhem člena 

ZHMP Manharta 

 

S textem usnesení byl vysloven souhlas. 

 

člen ZHMP Hrůza – technická – chybně zasunutá hlasovací karta – hlasoval také „pro“  

 

člen ZHMP Michálek – technická – požádal o sjednocení postupu při předkládání návrhů a postupu 

předkladatelů při změnách návrhů 
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   12 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl.m. 

Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy 

věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 16 a odejmutí správy svěřených věcí z 

vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha - Lipence a Praha – Zbraslav 

MČ Praha 16 (školský areál a přírodní koupaliště v k.ú. Radotín) 

MČ Praha – Lipence (pozemek v k.ú. Lipence) 

MČ Praha – Zbraslav (pozemky v k.ú. Zbraslav) 

 

  TISK:        Z – 4787 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   39           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   1  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/33 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   13 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu směny pozemku parc.č. 1462/4 v k.ú. Jinonice ve vlastnictví Římskokatolické farnosti u 

kostela sv. Filipa a Jakuba Praha - Hlubočepy za část pozemku parc.č. 1040/137 a část pozemku 

parc.č. 1040/151 v k.ú. Hlubočepy ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 1884 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/34 

Materiál uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 14/1 - 14/4: 

Pro: 49 Proti:  0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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  14/1 

   

radní Grabein Procházka 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.8/20 ze dne 18.6.2015 k návrhu na úplatné nabytí pozemků 

v k. ú. Radotín z vlastnictví České republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Státní statek 

hl. m. Prahy "v likvidaci" do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4631 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/35 

Materiály pod poř. č. 14/1 - 14/4 uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  14/2 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 3295/20, 3295/25 s 2712 v k. ú. Krč do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4597 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   38           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/36 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  14/3 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 678/2 v k.ú. Komořany z vlastnictví České republiky, právo 

hospodařit s majetkem státu mají České energetické závody, státní podnik v likvidaci, do vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4634 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/37 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  14/4 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc.č. 4468/18 a 4468/19  k.ú. Horní Počernice 

 

  TISK:        Z – 4626 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/38 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 15/1 - 15/3: 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

  15/1 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí vlastnického práva k lávce spojující město Černošice s Městskou částí 

Praha – Lipence 

 

  TISK:        Z – 4488 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/39 

Materiály pod poř. č. 15/1 - 15/3 uvedl radní Grabein Procházka. 

 

Ve společné diskusi k tiskům vystoupil člen ZHMP Nouza. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



29 

 

 

  15/2 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemků v k. ú. Hloubětín, Kyje a Uhříněves z vlastnictví České 

republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu pro Státní pozemkový úřad, IČO: 01312774 do 

vlastnictví hlavního města Prahy dle § 7 zákona č. 503/2012 Sb., o Státním pozemkovém úřadu a o 

změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů 

 

  TISK:        Z – 4620 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/40 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  15/3 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí vodovodních řadů a veřejného osvětlení v k.ú. Horní Počernice z 

vlastnictví Konhefr Počernice s.r.o. do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4611 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/41 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům 16/1 - 16/3: 

Pro: 50 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



30 

 

 

  16/1 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu úplatného převodu pozemků parc. č. 2019/10, 2019/11 a 2046, vše v k.ú. Braník 

 

  TISK:        Z – 4564 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/42 

Materiály pod poř. č. 16/1 - 16/3 uvedl radní Grabein Procházka. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven kontrolní termín na termín. 

 

  16/2 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 146 o výměře 40 m2 k.ú. Troja 

 

  TISK:        Z – 4393 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/43 

V usnesení byl v bodě II. upraven kontrolní termín na termín. 

 

  16/3 

   

radní Grabein Procházka 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2329/13 a 2329/14, vše v k. ú. Braník 

 

  TISK:        Z – 4172 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/44 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  17/1 

   

radní Lacko 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové investiční dotace nemocnicím z kap. 0504 

v roce 2016 

 

+ dodatek k příloze č. 3 důvodové zprávy 

 

  TISK:        Z – 4602 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:    0       ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/45 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  17/2 

   

radní Lacko 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové investiční dotace fakultním nemocnicím z 

kap. 0504 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4623 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/46 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Dlouhý, předseda výboru finančního ZHMP Ludvík. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  17/3 

   

radní Lacko 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové neinvestiční dotace a úprava rozpočtu v 

kap. 0544 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4751 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  1         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/47 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   18 

   

radní Lacko 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 2131/256-257, 2401/12-15 z vlastnictví hl.m. Prahy do 

podílového spoluvlastnictví vlastníků bytů a spoluvlastníků společných částí domů č.p. 1941-1946, a 

souvisejících pozemků parc. č. 2131/414, 2131/416, 2131/420 a 2401/82, vše k.ú. Stodůlky, z 

vlastnictví hl.m. Prahy do vlastnictví Společenství vlastníků jednotek domu Píškova 1941-1946, Praha 5 

 

  TISK:        Z – 4544 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/48 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   19 

   

radní Lacko 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně příslušných pozemků dle Pravidel postupu při 

prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví 

hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4169 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   43           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  6   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/49 

Materiál uvedl radní Lacko. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Dlouhý. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Lacko, který reagoval na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   20 

   

radní Hadrava 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.17/56 ze dne 26.5.2016 k návrhu koncepce výstavby a 

rekonstrukce hasičských zbrojnic, dovybavení Jednotek SDH ve střednědobém výhledu do roku 2018 a 

s tím spojených úprav rozpočtu kapitálových výdajů vlastního hlavního města Prahy v roce 2016 v 

kapitole 07 - Bezpečnost a poskytnutí účelových investičních dotací městským částem hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4754 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/50 

Materiál uvedl radní Hadrava. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   21 

   

radní Hadrava 

 

k návrhu Koncepce rozvoje a zajištění provozu Městského kamerového systému hl.m. Prahy na období 

10 let 

 

  TISK:        Z – 4331A 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:   4        ZDRŽEL SE:    0 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/51 

Materiál uvedl radní Hadrava. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Profant, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Štěpánek. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 25. 10. 2016. 

 

   22 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu dodatku č.3 ke smlouvě č. D/14/005677/93 ke smlouvě o spolupráci při hospodaření s 

komunálním odpadem a v oblasti jeho odstranění při současné komplexní ochraně hodnot životního 

prostředí, odstraňování stávajících zdrojů jeho poškozování a při rozvoji infrastruktury MČ Praha - 

Ďáblice a MČ Praha - Březiněves ze dne 27.4.1993 

 

  TISK:        Z – 4520 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   42           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  5   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/52 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, předseda výboru pro životní prostředí, 

infrastrukturu a technickou vybavenost ZHMP Haramul. 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Plamínková, která reagovala na příspěvky z diskuse. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 25. 10. 2016. 
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   23 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na uzavření dodatku k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace - grantu, uzavřené 

v rámci grantového řízení na podporu projektů ke zlepšení stavu životního prostředí hl. m. Prahy pro 

rok 2015 

 

  TISK:        Z – 4692 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/53 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

V usnesení byl v bodě II. upraven termín na 25. 10. 2016. 

 

  24/1 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č.1138/3 v k. ú. Liboc do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4593 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/54 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  24/2 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 632/1 v k. ú. Újezd, parc. č. 584/9 v k. ú. Háje a parc. č. 

458/13 v k. ú. Petrovice do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4581 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/55 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  24/3 

   

radní Plamínková 

 

k návrhu na snížení kapitálových výdajů OTV MHMP roku 2016 v kap. 02 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 7,  MČ Praha 9, MČ Praha 12, MČ Praha 19, MČ Praha - Dolní Počernice, 

MČ Praha - Nebušice, MČ Praha - Lysolaje, MČ Praha - Vinoř, MČ Praha - Šeberov, MČ Praha - 

Satalice, MČ Praha - Zbraslav, MČ Praha - Zličín 

 

  TISK:        Z – 4795 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                    PRO:  39         PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   0    Zmatečné 
   DRUHÉ HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                 50                       0                                 0 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/56 

Materiál uvedla radní Plamínková. 

 

Návrh primátorky hl. m. Prahy na znovuotevření diskuse 

Pro: 46 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Martan, který jako člen finančního výboru ZHMP pronesl přímluvu za 

to, aby v případě žádostí o převedení finančních prostředků do příštího roku bylo těmto žádostem 

vyhověno bez toho, že by na tyto požadavky bylo pohlíženo jako na neschopnost vyčerpat finanční 

prostředky.  

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   25 

   

radní Wolf 

 

k návrhu Koncepce politiky hl. m. Prahy ve vztahu k národnostním menšinám 

 

  TISK:        Z – 4494 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   44           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   5  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/57 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

V diskusi vystoupila členka ZHMP Semelová. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   26 

   

radní Wolf 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Městská knihovna v Praze 

 

  TISK:        Z – 4706 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   1  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/58 

Materiál uvedl radní Wolf. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Kubišta, předsedkyně výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Kaplický Fuchsová, předseda výboru pro 

dopravu ZHMP Stropnický 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Wolf, který reagoval na příspěvky z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   27 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu a poskytnutí finančních prostředků z kap. 0504 formou účelové investiční 

dotace MČ Praha Běchovice 

 

  TISK:        Z – 4707 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  51            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/59 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   28/1 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové neinvestiční dotace a úprava rozpočtu v 

kap. 0504 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4670 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/60 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

   28/2 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na poskytnutí finančních prostředků formou účelové neinvestiční dotace a úprava rozpočtu v 

kap. 0504 v roce 2016 

 

  TISK:        Z – 4761 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  49            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/61 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   28/3 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Domov pro seniory Malešice 

 

  TISK:        Z – 4633 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   52           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/62 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Novotný V. 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Hodek, který reagoval na příspěvek z diskuse. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 

 

  28/4 

   

radní Hodek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Palata - Domov pro zrakově 

postižené 

 

  TISK:        Z – 4618 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/63 

Materiál uvedl radní Hodek. 

 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   30 

   

člen ZHMP Václav Novotný 

 

k personální změně ve Výboru pro sociální politiku ZHMP 

 

  TISK:        Z – 4833 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  43            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    20/64 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Novotný V., radní Hodek, Michálek, předsedkyně výboru pro 

sociální politiku ZHMP Bendová, Martan. 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

 

„Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

I. volí ke dni 20. 10. 2016 Mgr. Karla Ulma do funkce člena Výboru pro sociální politiku ZHMP“ 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Členům ZHMP byly předány tyto informace: 
1 4793 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek primátorky 

Dolínek 

2 4800 ke stavu přípravy stavby č. 511 Pražského okruhu náměstek primátorky 

Dolínek 

3 4773 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 

2016 o neinvestiční transfer ze státního rozpočtu z MŠMT 

radní Ropková 

v zastoupení 

náměstek primátorky 

Dolínek 

4 4822 informace o průběhu zpracování strategie ICT hl. m. Prahy primátorka 

hl.m. Prahy 

 
 
Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Otevřený dopis pražských spolků členům ZHMP ve věci pořizování Metropolitního plánu 

(Arnika – Centrum pro podporu občanů, Michal Křivohlávek) 

 

Odpověď na petici Stop změně územního plánu v oblasti Prahy 12 – Komořan – námitka zástupce 

veřejnosti dle stavebního zákona – pro adresátku Mgr. Dita Choděrová 

(náměstkyně primátorky Kolínská, Mariánské nám. 2, Praha 1) 
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Odpověď na Připomínky k celoměstsky významné změně ÚP č. 359 Komunikace Na Pomezí – pro 

adresáty Ing. Zdeňku Jiráskovou a Ing. Jaromíra Jiráska 

(náměstkyně primátorky Kolínská, Mariánské nám. 2, Praha 1) 

 

 

Odpověď k Připomínkám ke změně ÚP hl. m. Prahy, č. 359 Komunikace Na Pomezí – pro adresáta 

Ing.  Jaromíra Jiráska 

(náměstkyně primátorky Kolínská, Mariánské nám. 2, Praha 1) 

 

 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 20/1 až č. 20/64 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátorka hl. m. Prahy poděkovala všem přítomným za účast a zakončila jednání ve 21,42 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Adriana Krnáčová 

primátorka hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

                         

Ing. Alexandra  U d ž e n i j a 

 

 

 

Ing. Karel Grabein  P r o c h á z k a 

 

 

                                                                         

 

Zapsala:  Bc. Jana Soběslavská 

 

 


